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Zápis ze zasedání Školské rady dne 28. 6. 2022 

 
 
Přítomni: Josef Přáda, Ing. Lukáš Procházka, Monika Dyrhon Štveráková, Ing. Gabriela     

Uhlíková 

    

Omluveni: Ing. Kornélia Gottmanová 

 

Program: 

 

1. Přivítání nového člena školské rady za zletilé žáky a zákonné zástupce nezletilých žáků 

(pokud bude zvolen) 

2. Volba člena konkurzní komise na ředitele SPŠ na Proseku za školskou radu 

3. Ohlédnutí za školním rokem 2021/2022 - studijní výsledky žáků 

4. Schválení změn ve školním řádu (předběžně zařazen) 

5. Změny v ŠVP 

6. Informace o současných investicích (letních) 

7. Různé: maturity, omlouvání absence 

 

 

1. Nový člen Školské rady za zletilé žáky a zákonné zástupce nezletilých žáků nebyl 

v prvním kole doplňovacích voleb zvolen z důvodu neúčasti předepsané 1/5 

oprávněných voličů. Druhé kolo proběhne v měsíci září 2022. 

Diskuze k bodu: 

Paní Monika Dyrhon Štveráková navrhla Školské radě, aby se volby konaly per rollam 

(on line) z důvodu větší účasti zákonných zástupců nezletilých žáků ve volbách. 

2. Na zasedání Školské rady dne 25.1. 2022 se členové shodli na tom, že paní Monika 

Dyrhon Štveráková bude nominována do konkurzní komise na ředitele školy v případě 

dalšího kola, z toho důvodu, že člen Školské rady Matouši Nehasilovi skončil mandát 

vykonáním maturitní zkoušky. Školská rada všemi přítomnými její nominaci dnes na 

tomto jednání potvrdila. 

3. Předseda Školské rady Ing. Lukáš Procházka informoval členy Školské rady 

o  studijních výsledcích žáků 1. – 3. ročníků a maturitních tříd. 
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4. Změny ve školním řádu byly z jednání vynechány. Aktuálně nedochází k úpravě 

školního řádu. 

5. Školská rady byla informována o úpravách v předmětu Elektrotechnika a elektronika, 

ke kterým dochází vzhledem k vyšší neúspěšnosti v tomto předmětu. Učivo bude 

přeskupeno a více prakticky procvičeno. 

6. Ing. Lukáš Procházka informoval členy Školské rady o a realizovaných plánovaných 

investicích v roce 2022: 

o Serverovna pro žáky oboru IT 

o Obnova strojní dílny 

o Dodávka číslicově řízených strojů 

o Modernizace laboratoře mechatroniky – pneumatické a hydraulické systémy 

o Propojení školního hřiště s pozemkem školy 

7. Různé: 

Členové školské rady navrhují zrušit duplicitu omlouvání absence (Bakaláři x omluvní 

list), tzn. aby rodiče omlouvali žáky přes Bakaláře 

Ing. Luláš procházka informoval Školskou radu o svém rozhodnutí kandidovat na funkci 

ředitele školy. 

 

 

 

 

 

 
zapsala: G. Uhlíková, L. Procházka 
  


